



Since 1981

# 拉斯維加斯-西峽谷深度 羚羊峽谷 三/四日遊



## Las Vegas - West Canyon in Depth - Antelope Canyon 3/4 Days Tour

\*住宿西峽谷內一晚\*

\*\*Stay 1 Night inside West Grand Canyon\*\*

團號 - 天數 CODE - DAYS	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	第三人 3RD	第四人 4TH	單人房 SINGLE
WGC-3	週三, 六 / WED, SAT	\$158	\$15	\$138	\$328
WGC-4	週六 / SAT	\$238	\$20	\$198	\$398

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

### 行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 暢遊拉斯維加斯, 西峽谷的景點, 玻璃橋, 巧克力工廠, 工廠名牌直銷中心。(四天團+羚羊峽谷馬蹄灣)。
- 住宿一晚西峽谷內, 早晚觀賞美麗的星空及日出
- 豪華酒店, 一晚住拉斯維加斯大道中心上。
- 週三出發第一晚住在拉斯維加斯, 拉斯維加斯參團者於下午3:30前在Excalibur Tour Lobby等候
- 週六出發第一晚住在西峽谷, 拉斯維加斯參團者於下午1:30前在Bally's賭場酒店北門等候。
- 巴士及中英文導遊。
- Tour of Las Vegas, West Grand Canyon, Skywalk, Chocolate Factory, Factory Outlet. \* 4 Days tour add Antelope Canyon, Horseshoe Bend.
- 1 night stay inside West Canyon, 1 night stay at the center of Las Vegas.
- Departed on Wednesday, staying in Las Vegas on the first night, Vegas join tour passengers meet tour guide at Excalibur Tour Lobby by 3:30pm.
- Departed on Saturday, staying in West Canyon on the first night, Vegas join tour passengers meet tour guide at Bally's Hotel Tour Lobby by 1:30pm.
- Deluxe bus, Chinese and English speaking tour guide.

## 1 洛杉磯/拉斯維加斯-玻璃橋 西峽谷(住宿峽谷內) LOS ANGELES - LAS VEGAS WEST CANYON (SKYWALK)

早上離開洛杉磯, 下午抵達西峽谷, 入住離峽谷約一千呎的小木屋。接著前往老鷹景點, 欣賞大峽谷的壯麗, 可步行玻璃橋, 距下方科羅拉多河4000英尺, 能承受約71架滿載客人的747客機的重量), 在橋上欣賞到720度的大峽谷景觀, 蝙蝠景點觀賞360度的大峽谷景觀後, 回到小木屋更可以欣賞到峽谷壁在夕陽斜照下呈現出一片金黃色, 實在令人歎為觀止! 晚間邊享用烤肉美食, 邊欣賞牛仔為您演唱的吉他鄉村歌曲。餐後在天氣許可的情況下參加營火晚會。更可在峽谷的夜空下尋找你的星座或觀看皎潔的月亮, 夜宿西峽谷。

酒店: Hualapai Ranch.

In the morning leave for Grand Canyon West Rim. Check-in to the Hualapai Ranch located about 1000 ft. away from the Canyon. Tour to Eagle Point to view the Grand Canyon. Skywalk which is suspended 4,000 ft. above the Colorado River (This 30 millions glass bridge was opened to public on Mar-28-2007. Can withstand the equal weight of 71 Boeing 747 fully loaded with passengers). Visit the amazing Guano point in the evening and view the Canyon with 360 degree after arriving at the Ranch. You can explore the sun has set and



no longer illuminates the buttes and pinnacles in the Canyon – the sky light up red, orange and golden colors. Furthermore, you can enjoy BBQ Ribs dinner with live country music. If weather condition is good, follow by camp fire party! Enjoy the different constellation in the sky or moon.

## 2 西峽谷 - 拉斯維加斯 WEST GRAND CANYON LAS VEGAS

清晨您可直接在房間內或走出房外, 悠閒地欣賞緩緩上昇的日出美景, 接著享用早餐, 之後可自費乘坐直昇機深入峽谷, 乘坐遊艇飽覽科羅拉多河兩岸的壯麗風光, 前往拉斯維加斯入住位於最繁華中心地點的酒店。晚上可自費參加夜遊 (Bellagio 酒店的音樂水噴泉; 凱撒皇宮酒店的天空名牌街; Paris 酒店的艾菲爾鐵塔; Venetian 酒店的鳳尾船; 拉斯維加斯老城的電子音樂燈光表演等)。

酒店: Excalibur Hotel or similar.

Enjoy the beautiful sunrise from your own cabin window or porch. After breakfast, take the helicopter tour to the bottom of the Canyon and explore its great depths! While at the bottom of the Canyon, take a cruise along the Colorado River before leaving for Las Vegas. Stay at a hotel at the center of the south Las Vegas strip. You may join optional night tour.

## 3 拉斯維加斯 - 巧克力工廠 直銷名牌店 - 洛杉磯

### LAS VEGAS - CHOCOLATE FACTORY FACTORY OUTLET - LOS ANGELES

三天團友上午參觀巧克力工廠及沙漠仙人掌公園。回洛杉磯途經Lenwood大型直營購物中心, 任您採購世界名牌商品。

3 Day pax will visit Ethel M Chocolate Factory and Botanical Cactus Garden. Following departure for Los Angeles, tour stops at the Lenwood factory outlet.



四天團友你可選擇:

自由活動 或 羚羊峽谷-馬蹄灣一天遊(自費)  
羚羊峽谷(世界上著名的狹縫型峽谷), 以及由河灣環繞的巨岩形似馬蹄的馬蹄灣, 高達海拔4,200英尺的陡峭的懸崖上方是最佳觀景位置。

酒店: Excalibur Hotel or similar.

## 4 Days Passengers can choose: FREE DAY OR ANTELOPE CANYON - HORSESHOE BEND ONE DAY (OPTION)

Today you can join the Antelope Canyon tour, this colorful Canyon was a famous long and narrow canyon with a walkable corridor at the bottom of the canyon floor. Then proceed to an area where the Colorado River made a 280 degree turn, better known as the Horseshoe Bend.

## 4 拉斯維加斯 - 洛杉磯 LAS VEGAS - LOS ANGELES

早上在酒店大廳集合, 搭乘巴士返回洛杉磯, 結束了愉快的西峽谷四天遊。

In the morning meet at Hotel tour lobby by 8:30AM, we take a bus back to Los Angeles.

### 必付的費用 / MANDATORY CHARGE

- \* 西峽入場費、晚、早餐 \$108
- \* 下羚羊谷門票\$135起/人(4天團)
- \* 自由行費用\$50(4天團)
- \* West Canyon admission, 2 meals \$108
- \* Lower Antelope Canyon admission \$135up/pp (4 Days tour)
- \* Free day in Las Vegas \$50 fee. (4 Days tour)

### 費用不包括 / FARE EXCLUDES

- \* 西峽谷玻璃橋, 乘坐直昇機抵達谷底, 坐遊艇遊覽科羅拉多河, 拉斯維加斯夜遊。
- \* 服務費每人每天\$10。
- \* 拉斯維加斯與西峽谷的酒店住宿次序可能會有變動, 請訂位時與服務人員確認正確次序。
- \* Skywalk, Helicopter with Colorado River boat ride, Las Vegas night tour.
- \* Service fee at \$10 per day/pax
- \* Reconfirm with sale when you make reservation, Itinerary may be reversed due to weather or hotel.

美國西岸

美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com



- 蒙市 626-571-2988
- 阿凱迪亞 626-821-1986
- 夏威夷 808-333-5706
- 羅蘭崗 626-810-4388
- 喜瑞都 562-402-2558
- 聖地牙哥 619-255-4806
- 爾灣 949-559-0888
- 奇諾崗 909-270-5515
- SOT# 1018680-10



獲取更多旅遊資訊與優惠